
országgyűlési képviselő

Országgyű lés Ilivatala

IrOinányszán :

	

3 / 4

zoll mm 2.
Írásbeli választ igényl ő kérdés

d/1111

Álm1

	

„

	

A

.~i11111i

	

iillq~

	

11 hL i

	

-Fvllll f

Dr. Kövér László úrnak
az Országgy űlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„A parlagfű által fertőzött területek beazonosításáról”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

2011 . április 27-én a Fenntartható fejlődés bizottsága parlagfű témájában ülésezett, melyen elhangzott
tájékoztatók, hozzászólások után a résztvevők számos megállapítást tettek és több kezdeményezéssel éltek .
Jómagam véleménye és a visszajelzések alapján is az állapítható meg, hogy a parlagfű által fertőzött
területek beazonosításának, feltérképezésének módjában komoly eltérések mutatkoztak meg a résztvev ők
között . A minisztérium képviselő i a légi felvétel mellett érveltek, a civilek szerint csak a parcellaszintű
felmérésnek van értelme . Erre vonatkozó tapasztalatait a Parlagfűmentes Magyarországért Egyesület
megosztotta a jelenlévőkkel a bizottsági ülésen .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

A bizottsági ülésen elhangzott tapasztalatokat tanulmányozta-e a minisztérium a parlagfű
feltérképezésére vonatkozóan ?
Milyen megállapításokat tettek ennek kapcsán?
Született-e már döntés a beazonosítás módjára vonatkozóan? Ha igen, kérem tájékoztasson arról .

Kérem Miniszter Urat, ha eddig nem tették volna meg, ismerkedjenek meg a Parlagf űmentes
Magyarországért Egyesület tapasztalataival . Vegyék számba pro és kontra az érveket, a különböző
módszerek mellett és csak ezek után alakítsák ki véleményüket a feltérképezés metódusáa vonatkozóan ,
hiszen szakértők szerint hatékony védekezés csak úgy érhet ő el, ha nagyon pontos és precíz helyzetelemzé s
áll rendelkezésünkre a parlagfű térhódítása kapcsán .
Kérem Miniszter Urat, hogy írásbeli kérdésemre vonatkozó válaszát legkésőbb május 23-ig szíveskedjen
megküldeni részemre, hogy annak tartalmát a bizottsági ülést megel őzően megismerhessem .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 11 .

láh Lajo s
ors ggyűlési képviselő
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